
Zápisnica 

zo VI. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Močenku mimo plánu práce v roku 2023  

konaného dňa 14. 12. 2023 o 17.30 hod.  

v zasadacej miestnosti Kláštora v Močenku na Školskej ul. č. 1690, 951 31 Močenok 

 

Prítomní: PaedDr. Roman Urbánik, starosta obce 

 Ing. Rastislav Benčík - poslanec OcZ  

 Ing. Gabriel Bleho - poslanec OcZ  

 Ing. Lukáš Minár - poslanec OcZ – prišiel v čase 17:50 h 

 Mgr. Roman Révay - poslanec OcZ 

 Mgr. Monika Straňáková Kohútová – poslankyňa OcZ 

 Mgr. Peter Sýkora - poslanec OcZ  

 Ing. Stanislav Šimko - poslanec OcZ 

 PaedDr. Lucia Tóthová – poslankyňa OcZ 

 

Ospravedlnení: Bc. Ľuboš Blažo - poslanec OcZ  

 Ing. Marek Mesároš - poslanec OcZ 

 Ing. Jozef Šuvada – poslanec OcZ 

  

 

Ostatní prítomní: Milena Veresová, hlavná kontrolórka obce 

 Ing. Lucia Benčíková, prednostka úradu  

 občania 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

 

VI. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Močenku mimo plánu práce v roku 2023 otvoril a viedol 

PaedDr. Roman Urbánik, starosta obce. Na začiatku zasadnutia privítal prítomných poslancov   

a skonštatoval, že počet poslancov v zasadacej miestnosti je 7, t. j. Obecné zastupiteľstvo  

je uznášania schopné. Z rokovania obecného zastupiteľstva sa ospravedlnili poslanci Bc. Ľuboš Blažo 

z pracovných dôvodov, Ing. Marek Mesároš z pracovných dôvodov a Ing. Jozef Šuvada zo zdravotných 

dôvodov. Poslanec Ing. Lukáš Minár sa ospravedlnil, že na zasadnutie bude meškať pár minút.  

 

Starosta obce navrhol, aby návrhová komisia pracovala v nasledovnom zložení:  

Ing. Stanislav Šimko, Mgr. Roman Révay, Mgr. Peter Sýkora 

 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní:7 

Za:7 

Ing. Rastislav Benčík,  Ing. Gabriel Bleho,  Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, 

Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za overovateľov zápisnice starosta obce navrhol Ing. Rastislava Benčíka a Ing. Gabriela Bleha 

. 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:7 
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Za:7 

Ing. Rastislav Benčík,  Ing. Gabriel Bleho,  Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, 

Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za zapisovateľku starosta obce určil prednostku Obecného úradu Močenok Ing. Luciu Benčíkovú. 

 

Uznesenie č. 1. –VI./MOZ/2023  

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) schvaľuje 

návrhovú komisiu v zložení:  

Ing. Stanislav Šimko, Mgr. Roman Révay, Mgr. Peter Sýkora 

 

za overovateľov zápisnice určuje:  

Ing. Rastislava Benčíka, Ing. Gabriela Blehu 

 

b) určuje 

za zapisovateľku: Ing. Luciu Benčíkovú 

 

 

 

2. Schválenie programu rokovania 

 

Starosta obce uviedol, že návrh programu VI. zasadnutia obecného zastupiteľstva mimo plánu práce 

v roku 2023 bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva. Návrh 

programu bol zverejnený na úradnej tabuli, webovom sídle obce, elektronickej úradnej tabuli  

a v káblovej televízii. Následne starosta obce prečítal program rokovania. 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

2. Schválenie programu rokovania   

3.  Interpelácie poslancov 

4.  Materiály predložené na prerokovanie 

     4.1 Návrh VZN Obce Močenok č. 08/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku  

            za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, 

     4.2 Návrh VZN Obce Močenok č. 09/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 03/2022   

           o výške mesačného príspevku v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej      

           pôsobnosti obce Močenok 

5. Ekonomika a majetok 

5.1 Stanovisko hlavného kontrolóra k programovému rozpočtu na roky 2024-2026 

5.2 Návrh programového rozpočtu Obce Močenok na roky 2024-2026  

6. Majetkové prevody, nájmy  

6.1 Schválenie predaja OP – Helena Krkošeková 

7. Diskusia 

8. Záver 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:7 

Za:6 

Ing. Rastislav Benčík,  Ing. Gabriel Bleho,  Mgr. Roman Révay, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav 
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Šimko, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržala sa: 1 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová 

 

Poslanci schválili predložený program rokovania.  

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová sa informovala, či by bolo možné dať 7. bod Diskusiu 

na 3. bod alebo 4. bod. 

 

Starosta obce odpovedal, že nie, program rokovania bol schválený. 

 

Uznesenie č. 2. –VI./MOZ/2023  

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

predložený program rokovania, ktorý bol zverejnený podľa § 12 ods. 4 zákona o obecnom zriadení  

 

 

3. Interpelácie poslancov 

 

Bod č. 3 Interpelácie poslancov začína v zázname od času 7:40 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/vi-mimoriadne-oz-v-mocenku). 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay v akom štádiu je plnenie uznesenia, ktorého veto prelomili na zasadnutí 

obecného zastupiteľstva. Podľa jeho informácií pani prokurátorka si predĺžila termín vybavenia podnetu 

a podľa jeho skúseností tá lehota môže byť aj 30 dní. Uviedol, že prokurátorka má rozhodnúť, či ich 

nastavené uznesenie je alebo nie je zákonne. Znovu zopakoval, že uznesenie im nastavovala právnická 

kancelária a malo by byť v poriadku.  

 

Starosta obce vyzval poslanca Mgr. Romana Révaya, aby naformuloval otázku, na ktorú sa chce opýtať. 

Ako už viackrát uviedol, počká na stanovisko z prokurátori a podľa toho bude ďalej konať.  

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko upozornil, že interpelácia by mala byť smerovaná na konkrétnu osobu.  

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa informoval, čo bolo v dožiadaní od p. prokurátorky. 

 

Starosta obce odpovedal, že pani prokurátorka chcela podklady z ďalšieho zasadnutia OcZ, ktoré 

nasledovalo po prelomení veta a pýtala sa, či zmluva s odborne spôsobilou osobou je ukončené. Všetky 

podklady sa odoslali na prokuratúru.   

 

 

 

4. Materiály predložené na prerokovanie 

 

Bod č. 4.1 začína v zázname od času 17:58 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/vi-mimoriadne-oz-v-mocenku). 

 

4.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh VZN Obce Močenok č. 08/2023 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za KO a DSO. Uviedol, že VZN navrhujeme zmeniť z dôvodu nárastu 

nákladov na komunálne odpady a DSO minimálne o mieru inflácie, čo je ustanovené aj v zmluve s PZO 

a firmou Envigeos.  

https://mocenok.sk/clanok/vi-mimoriadne-oz-v-mocenku
https://mocenok.sk/clanok/vi-mimoriadne-oz-v-mocenku
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V čase 17:50 h prišiel do rokovacej miestnosti poslanec Ing. Lukáš Minár, ospravedlnil sa za meškanie 

a od tej chvíle bolo prítomných 8 poslancov a poslankýň. 

Starosta obce uviedol, že poplatok na odpady navrhuje obec zvýšiť z 30 eur na 33 eur na občana 

a kalendárny rok. Poplatok sa o 10 % zvýši aj pre podnikateľské subjekty. Zvoz TKO zostane raz za dva 

týždne, ako to bolo doteraz a podľa rokovania s OZV-čkou by bol možný častejší zvoz plastov 

a papierov, ale to závaží ako dopadne rokovanie. Prítomných poslancov informoval, že Valné 

zhromaždenie PZO schválilo navýšenie nákladov na zvoz BRO a drvenie o mieru inflácie. Zároveň 

uviedol, že PZO trvalo na zvoze komunálneho odpadu raz sa mesiac, ale osobne si myslí, že občania by 

mali mať ten konfort vyložiť smeti, kedy to potrebujú.  

Obec už má výstupy aj z programu Elwis, kde si vedia zamestnanci obce odkontrolovať vývoz odpadov 

za jednotlivé domácnosti. Tieto údaje by sme chceli zasielať občanom spolu s rozhodnutím o výške 

poplatku za komunálne odpady. To bude prvý krok a potom by chcel v polovice roka 2024 prísť 

s návrhom nového VZN, kde by sa nastavil kombinovaný systém poplatku na KO a DSO podľa údajov 

z programu Elwis. Nakoľko sa Mechanickou biologická úprava odpadov odkladá až na rok 2025, nebolo 

potrebná rapídne zvyšovať poplatok za KO a DSO.   

Ďalej uviedol, že navrhuje zvýšiť sadzbu poplatku za psa v byte na sumu 30,- €. V Rodinných domoch 

sa sadzba poplatku za psa meniť nebude.   

 

Poslanec Ing. Lukáš Mináč uviedol, že komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti 

odporúča predložený materiál schváliť. 

 

Prednostka Ing. Lucia Benčíková uviedla, že sa vypracovalo úplne nové VZN aby to bolo prehľadnejšie, 

nakoľko VZN o miestnych daniach a poplatku za KO a DSO už bol 2x menený. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová sa informovala ako je to s 240 l nádobami na smeti, pretože osobne 

pozná rodinu, ktorá podľa jej názoru na takýto objem nemá nárok a dávajú ju vyvážať každý druhý 

týždeň. 

 

Starosta obce odpovedal, že zamestnanci obecného úradu budú robiť kontrolu záznamov, ktoré 

domácnosti majú 240 l nádoby. Na takúto nádobu má v zmysle VZN nárok domácnosť s 5 a viac členmi. 

A toto budú zamestnanci kontrolovať.  

 

Poslanec Mgr. Roman Révay uviedol, že kedysi boli 5-členná domácnosť a už ich je menej, tak kto 

a ako si môže vymeniť nádobu za 120 l. 

 

Starosta obce odpovedal, že čiernu nádobu na komunálny odpad si každý musí zakúpiť sám. Len farebné 

nádoby na separovaný zber zabezpečuje obec ale aj to len novým domácnostiam.  

 

Starosta obce dal o návrhu hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:8 

Za:8 

Ing. Rastislav Benček,  Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš míner, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika 

Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č. 4.1 –VI./MOZ/2023  

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 3/5 väčšinou prítomných poslancov 
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VZN Obce Močenok č. 08/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a DSO 

 

 

 

Bod č. 4.2 začína v zázname od času 42:25 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/vi-mimoriadne-oz-v-mocenku). 

 

4.2 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh VZN Obce Močenok č. 09/2023, ktorým  

sa mení a dopĺňa VZN č. 03/2022 o výške mesačného príspevku v školách a  školských zariadeniach  

v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Močenok. Uviedol, že o zmenu VZN požiadala pani riaditeľka MŠ 

Močenok Mgr. Soňa Hippová a pán riaditeľ ZUŠ Močenok Mgr. Tomáš Obola a to z dôvodu neustáleho 

nárastu cien tovarov, ktoré sú potrebné na zabezpečenie výchovno-vzdelávacieho procesu. 

 

Poslanec Ing. Lukáš Minár uviedol, že komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti 

odporúča predložený materiál schváliť. 

 

Starosta obce dal o návrhu hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:8 

Za:8 

Ing. Rastislav Benčík,  Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika 

Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili návrh VZN Obce Močenok č. 09/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 03/2022  

o výške mesačného príspevku v školách a  školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce 

Močenok. 

 

Uznesenie č. 4.2 –VI./MOZ/2023  

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 3/5 väčšinou prítomných poslancov 

VZN Obce Močenok č. 09/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 03/2022 o výške mesačného 

príspevku v školách a  školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Močenok 

 

 

 

5. Ekonomika a majetok 

 

Bod č. 5.1 začína v zázname od času 45:40 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/vi-mimoriadne-oz-v-mocenku). 

 

5.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom Stanovisko Hlavného kontrolóra k Programovému 

rozpočtu Obce Močenok na rok 2024 – 2026. 

 

Hlavná kontrolórka uviedla, že kontrolovala formálnu stránku návrhu rozpočtu, je zostavený 

zodpovedne a vychádzalo sa z prognóz, ktoré sú zverejnené. 

 

Starosta obce dal o návrhu hlasovať. 

 

https://mocenok.sk/clanok/vi-mimoriadne-oz-v-mocenku
https://mocenok.sk/clanok/vi-mimoriadne-oz-v-mocenku
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Hlasovanie: 

Prítomní:8 

Za:8 

Ing. Rastislav Benčík,  Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika 

Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Stanovisko Hlavného kontrolóra k Programovému rozpočtu Obce Močenok 

na rok 2024 – 2026. 

 

Uznesenie č. 5.1 –VI./MOZ/2023  

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Stanovisko Hlavného kontrolóra k Programovému rozpočtu Obce Močenok na rok 2024 – 2026 

 

 

 

Bod č. 5.2 začína v zázname od času 47:29 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/vi-mimoriadne-oz-v-mocenku). 

 

5.2 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh rozpočtu obce na rok 2024 s výhľadom  

do roku 2026. Podľa neho je rozpočet vykonateľný, ak budú naplnené daňové prognózy. Uviedol,  

že veľa samospráv malo problém zostaviť rozpočet na rok 2024 prebytkový alebo aspoň vyrovnaný. 

Obci Močenok pomohlo, že niekoľko rokov hospodári s prebytkom a to pomohlo obci zvládnuť 

posledných 12 mesiacov. Obec na začiatku roka 2023 splatila poslednú splátku úveru, ktorý mala, takže 

v súčasnej dobe obec nemá žiadny úver a tiež obci pomohlo zateplenie budovy obecného úradu, 

kultúrneho domu, výmena svetiel na verejnom osvetlení a podobne. S hodou okolností obci pomohlo aj 

to, že sa nám nepodarilo na 1.krát vysúťažiť dodávateľa elektrickej energie, nakoľko potom ceny klesli 

a podarilo sa vysúťažiť oveľa lepšiu cenu. Obci výrazne pomohol aj projekt opatrovateľskej služby, 

ktorý za dva roky jeho fungovania ušetril cca 200 tis. eur na mzdách na opatrovateľky. 

 

Poslanec Ing. Lukáš Minár uviedol, že komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti 

odporúča predložený materiál schváliť. 

 

Poslanec Ing. Gabriel Bleho sa informoval, či by nebolo možné zvýšiť výšku dotácie pre kluby a spolky, 

napr. z rezervy, nakoľko sa zvyšuje inflácia. Navrhol, či by to dofinancovanie nebolo možné  

aj v priebehu roka 2024. 

 

Hlavná kontrolórka uviedla, že daná položka v rozpočte, je pre kluby a spolky, ktoré majú IČO. 

 

Prednostka Ing. Lucia Benčíková doplnila, že pôvodná suma 50 790,- € je rozdelená v programe  

č. 6 a 5. 

 

Starosta obce odpovedal, že obec platí klubom, spolkom a organizáciám energie, hradí údržbu budov 

a priestorov, kde sa stretávajú alebo trénujú a atď. Aj na Futbalovej 11-tke v Močenku bolo povedané, 

že Obec Močenok najviac prispieva na šport. V tomto smere by aj štát mal viac participovať  

na ich financovaní. Osobne sa nikdy nebránil tomu, aby sa pomohlo klubom.  

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko poďakoval zamestnankyniam a starostovi za zostavený rozpočet. 

Uvedomuje si riziká v prípade, ak nebude naplnená daňová prognóza. Narozpočtované sú najnutnejšie 

https://mocenok.sk/clanok/vi-mimoriadne-oz-v-mocenku
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veci, ktoré treba v obci riešiť. Je to aj výsledok hospodárenia a narábania s majetkom obce za posledné 

volebné obdobia.  

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková navrhla, aby bol návrh rozpočtu  stiahnutý z rokovania, aby bol 

prerokovaný v komisiách a až potom sa schvaľoval na ďalšom zasadnutí OcZ. 

 

Hlavná kontrolórka uviedla, že nemôžu uložiť obecnému úradu, aby zvolal komisie. Za zvolanie komisie 

zodpovedá predseda komisie. 

 

Starosta obce uviedol, že predseda komisie zodpovedá za zvolanie komisie. Materiál poslanci dostali 

v dostatočnom časovom predstihu, čo potvrdila aj prednostka obecného úradu.  

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora uviedol, že on ako predseda komisie nemal potrebu k návrhu rozpočtu 

zvolávať komisiu. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko sa pýtal pani poslankyni Mgr. Moniky Straňákovej Kohútovej, či si myslí, 

že je niečo zle uvedené v rozpočte. 

 

Poslankyňa PaeDr. Lucia Tóthová uviedla, že vie, materiál bol poslaný na komisiu financovania, správy 

majetku a podnikateľskej činnosti. Poznamenala, že sa zvýšila sadzba dane za psa, ale v príjmoch táto 

položka nie je navýšená, ďalej sa informovala na súdny spor v sume 17 tis. eur a prečo v rozpočte nie 

je rozpočtovaná dotácia pre DHZ Obce Močenok v sume 3 000,-€. 

 

Starosta obce odpovedal, že Obec Močenok má súdny spor s bývalou riaditeľkou DD Milosrdného 

samaritána v Močenku a dotácia pre DHZO bude narozpočtovaná až na základe podpísanej zmluvy. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová stiahla svoj návrh.  

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu rozpočtu obce na rok 2024. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:8 

Za: 6 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  Mgr. Peter Sýkora, 

Ing. Stanislav Šimko  

Proti: 0 

Zdržali sa: 2 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, PaedDr. Lucia Tóthová 

 

Uznesenie č. 5.2 –VI./MOZ/2023  

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) schvaľuje  

návrh rozpočtu obce na rok 2024 

Bežný rozpočet       Kapitálový rozpočet 

- príjmy =      4 897 827,00 €      - príjmy =       1 241 531,30 € 

- výdavky =   4 706 714,20 €      - výdavky =    1 273 817,00 € 

 

b) berie  na vedomie 

návrh rozpočtu na roky 2025 - 2026 
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6. Majetkové prevody, nájmy  

 

Bod č. 6.1 začína v zázname od času 1:29:35 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/vi-mimoriadne-oz-v-mocenku). 

 

 

6.1 Starosta obce predložil prítomným poslanom návrh uznesenia na odpredaj pozemkov pre žiadateľku 

p. Helenu Krkošekovú. Uviedol, že pani Krkošeková splnila všetky náležitosti, ktoré boli potrebné.  

 

Prednostka Ing. Lucia Benčíková uviedla, že v materiály poslanci mali aj sken znaleckého posudku. 

Navrhla, aby cena odpredaja bola 20,-€/m2 tak ako aj pri ostatných predajoch. 

 

Hlavná kontrolórka uviedla, že obecné zastupiteľstvo nemôže predávať pod všeobecnú hodnotu,  

ale tá sa nerovná trhovej cene. Takže keď 20,- € je prijateľná suma pre obecné zastupiteľstvo, tak je to 

v poriadku. 

 

Starosta obce dal o návrhu hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:8 

Za:8 

Ing. Rastislav Benčík,  Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika 

Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schváli predaj nehnuteľností pre žiadateľku p. Helenu Krkošekovú.  

 

Uznesenie č. 6.1 –VI./MOZ/2023  

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje  3/5 väčšinou všetkých poslancov 

predaj nehnuteľností – pozemkov, konkrétne novovytvorené parcely č. 1749/131 vo výmere 9 m2, parc. 

č. 1749/132 vo výmere 3 m2, parc. č. 1749/133 vo výmere 7 m2, parc. č. 1749/134 vo výmere  

10 m2, parc. č. 1749/135 vo výmere 28 m2 a parc. č. 1749/136 vo výmere 11 m2, ktoré sa odčlenili  

z parc. č. 1749, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274, k. ú. Močenok na základe GP č. 06-05/2023. 

 

Ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov a v zmysle čl. 5 ods. 3 písm. a) a f) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce 

Močenok.  

 

Osobitný zreteľ je zdôvodnený nasledovne:  

Obec Močenok sa rozhodla predať vyššie uvedené pozemky z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

nakoľko sa jedná o pozemky s nízkou výmerou a nízkou hodnotou. Uvedené pozemky sú oplotené a 

niekoľko rokov užívané rodinou žiadateľky, ktorá si kúpou pozemkov vysporiada majetkovoprávne 

vzťahy.  

 

Kupujúci:   

Helena Krkošeková, rod. Mesárošová, nar. 24.12.1956, bytom ul. Záhradná 592/4, 951 17  Cabaj Čápor 

 

Cena: 20,- €/m2 

 

https://mocenok.sk/clanok/vi-mimoriadne-oz-v-mocenku
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7. Diskusia 

 

Bod č. 7 začína v zázname od času 1:34:10 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/vi-mimoriadne-oz-v-mocenku). 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay zopakoval, že uznesenie, ktorého veto bolo prelomené im pripravovala 

právnická kancelária a osobne si myslí, že je v poriadku a je vykonateľné. Konali na základe vyjadrenia 

1 640 občanov v referende. Podľa neho Okresný úrad Nitra by mohol vedel odpovedať na otázku, či je 

daný regulatív možné doplniť do ZaD č. 4 územného plánu obce. Je dosť možné, že ich predbehne 

kladné stanovisko EIA štúdie z MŽP SR. Ministerstvo podľa informácií preferuje plazmové spaľovne 

a spoločnosť ewia a.s. by mala vybudovať roštovú spaľovňu. 

 

Starosta obce sa mu ospravedlnil, ak ho náhodou urazil. Chce čakať na vyjadrenie z prokuratúry. Ich 

postup si odkonzultoval s riaditeľkou úradu územného plánovania, ktorá mu odpísala, že ich navrhovaný 

postup nie je správny. Viackrát hovoril, nech otvoria ZaD č. 5 územného plánu. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že teraz robia zle podnikateľským subjektom, ktoré robia na 

ZaD č. 4. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay oponoval, že nikto im však nepovedal, že či nimi navrhovaný regulatív 

má alebo nemá kauzálny vplyv na ZaD č. 4. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, že keď sa má doplniť regulatív do ZaD č. 4, tak to musí spraviť 

odborne spôsobilá osoba, ktorú momentálne obec nemá. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa informoval, že či pri ZaD č. 5 treba robiť nové verejné obstarávanie.  

 

Starosta obce mu odpovedal, že áno, celý proces pôjde od začiatku, či to bude pri ZaD č. 4 alebo ZaD 

č. 5. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay predložil návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

ukladá 

Obecnému úradu v Močenku vyžiadať si stanovisko k vykonateľnosti, resp. k realizovateľnosti 

uznesenia č. 3.1 – IV./MOZ/2023 schváleného obecným zastupiteľstvom dňa 28. 09. 2023  

od Okresného úradu v Nitre, oddelenia územného plánovania. 

 

Starosta obce dal o návrhu uznesenia hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8  

Za: 5 

Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 2 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Stanislav Šimko 

Zdržal sa: 1 

Mgr. Peter Sýkora 

 

 

 

https://mocenok.sk/clanok/vi-mimoriadne-oz-v-mocenku
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Uznesenie č. 7 –VI./MOZ/2023  

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

ukladá 

Obecnému úradu v Močenku vyžiadať si stanovisko k vykonateľnosti, resp. k realizovateľnosti 

uznesenia č. 3.1 – IV./MOZ/2023 schváleného obecným zastupiteľstvom dňa 28. 09. 2023  

od Okresného úradu v Nitre, oddelenia územného plánovania. 

 

 

O slovo sa prihlásil občan p. Ing. Tomčala, ktorý sa informoval, prečo ešte nie sú v ul. Nitrianska 

vypílené dva stromy, ktoré v maily spomínal v auguste. Nie je ani opravená dopadová plocha na 

detskom ihrisku a prečo program rokovania OcZ neobsahuje bod Interpelácie občanov, ako to už dávno 

spomínal na obecnom zastupiteľstve. 

Starosta obce mu odpovedal, že sa jedná o gaštany a čaká sa na stanovisko dendrológa, opravu 

dopadovej plochy budú riešiť zamestnanci z materiálov, ktoré zostali z iných projektov. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa informoval, či si obec preverovala možnosť vysielania zastupiteľstva 

cez youtube kanál. Pýtal sa skrz toho, že v rokovacej miestnosti sú až 3 kamery, tak si myslel, že sa 

jedná o prenos vysielania. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, že Televízia Močenok nemá na takéto vysielanie autorizáciu. 

Jediné živé vysielanie, ktoré je povolené sú záznamy zo sv. omše.  

 

Starosta obce uviedol, že v Nitre pozerali rokovanie mestského zastupiteľstva dvaja občania. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová uviedla, že im išlo iba o to, aby bol záznam z rokovania OcZ 

uložený v archíve televízie ako sú tam uložené aj iné reportáže.  

 

Občan p. Michal Varga sa informoval na možnosť zberu použitého jedlého oleja. Nakoľko v Cabaji to 

funguje tak, že za 3 l použitého oleja občan dostane 1 l nového oleja. Možno by občania boli takto viac 

motivovaní a neliali olej do kanalizácie. 

 

Starosta obce odpovedal, že firma, ktorú má obec zazmluvnenú má prísť s návrhom, ktorý by mal byť 

pre občanov motivujúci. Chce teda počkať na ich návrhy. Zároveň uviedol, že všetko je zmýšľaní ľudí. 

Spomenul, že v nádobách na textil veľakrát zamestnanci nájdu vrecia s komunálnym odpadom. 

 

Občan p. Michal Varga sa informoval, či by sa na webovej stránke ako je merač ovzdušia dal nastaviť 

archív hodnôt, aspoň 24 hodinový. 

 

Starosta obce uviedol, že sa obec musí obrátiť na správnu zariadenia a to je spoločnosť Agdata. Osobne 

počuje 1x, že by sa na OcZ riešila história týchto dát.  
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8. Záver 

 

Starosta obce ukončil zasadnutie VI. Obecného zastupiteľstva mimo plánu práce v roku 2023. 

 

 

 

 

 

 

 

PaedDr. Roman Urbánik  

        starosta obce 

 

 

 

Zapísala: Ing. Lucia Benčíková  

Močenok, 14. 12. 2023. 

 

 

 

 

Overovatelia: Ing. Rastislav Benčík ......................................................... 

 

 

 

 

 Ing. Gabriel Bleho  ......................................................... 


